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Zápis ze 7. zasedání sborové rady Chrámového sboru sv. Ducha, konaného 
dne 8. září 2011 

 

Přítomni: Štěpán Janča, Karel Loula, Jitka Soudková, Michael Voříšek, Hana Vosečková 

Omluvena: Hana Jilková, Vladimír Lieberzeit 

 

K8 

Hanka V. informovala radu, o průběhu schůzky K9 (viz. zápis z předchozího zasedání rady). Účastníků 

a účastnic je jenom osm, takže vlastně šlo o K8. Schůzka nedospěla k žádnému zásadnímu výsledku – 

jednání jsou zatím předběžná a budou nadále pokračovat. Hanka připravuje zápis schůzky. 

Program členské schůze 

Ve věci programu členské schůze 15.září sborová rada rozhodla následovně: Hlavním bodem by mělo 

být sborové desatero, které rada předkládá ke schválení. Hanka V. připraví průběžnou zprávu o 

hospodaření za školní rok 2010/2011. Sborová rada nepokládá za nutné podávat průběžnou zprávu o 

své činnosti, protože tuto funkci již plní zápisy z jednání rady. Michal nabídne revizní komisi zařadit na 

jednání bod o práci revizní komise, pokud si to komise bude přát. Na závěr bude zařazen bod Různé. 

Návrh programu tedy vypadá následovně: 

1. Sborové desatero 

2. Průběžná zpráva o hospodaření sboru v sezóně 2010/2011 

3. (Průběžná zpráva o práci revizní komise) 

4. Různé 

Členství ve sboru 

Sborová rada začala projednávat úpravu formálních náležitostí členství v našem občanském sdružení. 

V diskusi bude pokračovat na dalším zasedání. 

Příští schůze sborové rady je 22. září od 17:30. 

 

V Praze 18. září 2011 

Zapsal Michal Voříšek 


